

Hong Kong Convention and Exhibition Centre and Hong Kong International Airport Transportation Information

香港會議展覽中心及香港國際機場交通資訊

To facilitate safety and transportation security for all visitors coming to the Asia Adult Expo, the organizing committee has communicated closely to the Hong Kong Convention and Exhibition Centre and related supporting units. The following information is to provide the latest information and confirmation regarding venue, connecting transportation and airport condition.

為提升來臨亞洲成人博覽的訪客的安全性及提供交通資訊，組委會與香港會議展覽中心及相關單位密切溝通。以下資訊有關場地、連接交通和機場狀況的通知，供訪客參考。

1. Notice from Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心安全聲明

“Regarding the recent situation in Hong Kong, please note that Hong Kong Convention and Exhibition Centre (Management) Limited (HML) is responsible for the professional management and operation of the Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC). Safety of visitors and staff has always been our top priority. In regards to public activities outside the HKCEC, HML will communicate closely with event organizers and relevant departments. We will closely monitor traffic situation, to enable events be conducted smoothly and all participants inside the HKCEC can enjoy their activities comfortably and safely.”

“HML has a set of emergency preparedness plans and is ready to activate in response to emergencies to enable the smooth operation of the HKCEC and its events. HML will monitor the situation and if needed, strengthen security measures and make special arrangements accordingly.”

「香港會議展覽中心(管理)有限公司(會展管理公司)是香港會議展覽中心(會展中心)的專業管理公司，一直將訪客和員工安全放在首位。因應會展中心外公眾活動情況，會展管理公司會與主辦機構及有關部門緊密聯絡及作出適當安排，留意會展中心外的交通情況，讓展覽 / 活動能順利進行，已在場內的參展商、工作人員、訪客，能繼續舒適及安全地參與活動。」

「會展管理公司常備應對突發事故方案，隨時準備就緒實施應變措施，以確保會展中心及活動運作暢順。在有需要時，會展管理公司會按應變計劃加強會展中心的保安措施，並繼續密切留意事態發展，作出適當的特別安排。」

2. Transportation Information

交通資訊

HKCEC stands proudly on the waterfront of Hong Kong's world-famous Victoria Harbour. It also places the Centre right at the heart of the city, within the Central Business District. Visitor can walk to the HKCEC from the MTR Wanchai Station or Wanchai ferry pier within 10 minutes; or you can also select the suggested routes below:

香港會議展覽中心 (會展中心) · 傲立在舉世著名的香港維多利亞港沿岸 · 位處核心地段 · 位置優越 · 訪客僅需 10 分鐘即可步行至港鐵灣仔站或灣仔天星碼頭 · 或沿以下多個交通路線前往會展中心：

From Hong Kong International Airport 從香港國際機場

By Bus 乘搭巴士



Bus no. A11 or E11 to Wanchai and change to Bus no. 40M to the HKCEC (Estimated time: 80 mins).

To search your bus timetable, please click [here](#)

巴士 A11 號線或 E11 號線往灣仔，並轉乘巴士 40M 號線往會展中心 (估計時間：80 分鐘)

搜索您的巴士时刻表，請[按此](#)

By MTR (Airport Express) 乘搭港鐵 (機場快綫)



Airport station to Hong Kong station and switch to Wanchai station (Estimated time: 40 mins)

Airport Express timetable, please click [here](#)

機場站往香港站，並轉乘到灣仔站 (估計時間：40 分鐘)

機場快綫時間表: 請[按此](#)

By Taxi 乘搭的士

Taxi station located near the left-hand ramp outside the Arrivals Hall. Urban taxi (red) operates in most areas. (Estimated time: 45 mins)

抵港旅客在步出接機大堂後，可經左邊的緩坡道前往的士站候車。市區的士 (紅色) 在香港大部分地區提供服務 (估計時間：45 分鐘)

From High Speed Rail West Kowloon Station 從高鐵西九龍站

By MTR 地鐵



Kowloon station to Hong Kong station and switch to Wanchai station
(Estimated time: 20 mins)

For more information on MTR services, visit the MTR [website](#)

九龍站往香港站，並轉乘到灣仔站 (估計時間：20 分鐘)
有關港鐵服務詳情，可瀏覽港鐵[網頁](#)

By Taxi 乘搭的士

Taxi Station located at West Kowloon Station's B2 level.
(Estimated time: 15 mins)

抵港旅客可到西九龍站 B2 層的士站前往會場 (估計時間：15 分鐘)

From Hung Hom Railway Station 從紅磡東鐵站

By Bus 乘搭巴士



Bus no. 104 or 101 to Wanchai (Estimated time: 20 mins)
To search your bus timetable, please click [here](#)

巴士 104 號或 101 號路線往灣仔 (估計時間：20 分鐘)
搜索您的巴士时刻表，請[按此](#)

By Taxi 乘搭的士

Taxi Station located outside Hung Hom Railway Station Exit C. Visitors can travel
Urban taxis (red) to the venue (Estimated time: 30 mins)

抵港旅客可到紅磡東鐵站 C 出口乘搭過海的士 (紅色) 前往會場
(估計時間：30 分鐘)

From Hong Kong Macus Ferry Terminal 從港澳碼頭

By MTR 地鐵



Sheung Wan Station to Wan Chai Station
(Estimated time: 20 mins)

For more information on MTR services, visit the MTR [website](#)

上環站往灣仔站 (估計時間：10 分鐘)
有關港鐵服務詳情，可瀏覽港鐵[網頁](#)

By Taxi 乘搭的士

Taxi Station located at Shun Tak Centre's ground floor
(Estimated time: 5 mins)

抵港旅客可到信德中心地面乘搭的士 (估計時間：5 分鐘)

3. Hong Kong International Airport Flight Information

香港國際機場航班資訊

The Airport Authority has obtained an interim injunction to restrain persons from unlawfully and wilfully obstructing or interfering with the proper use of Hong Kong International Airport (the Airport), starting from 16 Aug. Under access control, the airport has been operated normally over the past week and is estimated to well-maintained for the coming weeks. Visitors provide access the following link(s) for updates information and flight schedule:

機場管理局已於八月十六日起取得臨時禁制令，禁止人士非法及故意妨礙或滋擾香港國際機場(機場) 的正常使用。在機場出入管制下，過去一周運作正常，相關措施估計在未來幾週內保持生效。訪客可從以下鏈結取得更新機場公告信息和航班時間表：

To check your flight status, please click [here](#). 查詢航班資料，請[按此](#)。

To get the most updated news, please click [here](#). 獲取機場最新消息，請[按此](#)。



Asia Adult Expo Organizing Committee

亞洲成人博覽組委會謹啟

Tel: 852-2528 0062 Fax: 852-2528 0079

Email: buyer@asiaADULTexpo.com Website: www.asiaADULTexpo.com

Address: Office 5B, 24/F, Nanyang Plaza, 57 Hung To Road, Kwun Tong, KLN Hong Kong

Information as of 21 Aug 2019

資料更新直至 8 月 21 日